
Fra: Olsen, Asgeir Eide (Asgeir.Olsen@bergen.kommune.no)
Sendt: 31.07.2015 15:20:11
Til: Anne Mette Nesje Porten; Else-Marie Brobakke Aarø
Kopi: 

Emne: SV: SV: SV: vedr regnskap sfo prosjekt
Vedlegg: Sluttregnskap juli2015.pdf
Hei!
Prøver på nytt!, nå med Else Marie inkludert. 
Her komme sluttergnskap for Christi Krybbe Skoler.
Legges vedlagt som PDF fil, signert og stemplet. 
Skal jeg sende det via postgang også?

MVH

Asgeir Eide-Olsen 

Fra: Anne Mette Nesje Porten [mailto:Anne.Mette.Nesje.Porten@hfk.no] 
Sendt: 31. juli 2015 15:11
Til: Olsen, Asgeir Eide; Else-Marie Brobakke Aarø
Emne: Re: SV: SV: vedr regnskap sfo prosjekt

Hei, kan ikke se at dokumentet ligger ved. Kan du sende det til Else Marie som jeg har inkludert i 
denne mailen? Mvh Anne Mette Porten 

Sendt fra min iPhone

Den 31. juli 2015 kl. 12:05 skrev "Olsen, Asgeir Eide" <Asgeir.Olsen@bergen.kommune.no>:

Hei!
Her komme sluttergnskap for Christi Krybbe Skoler.
Legges vedlagt som PDF fil, signert og stemplet. 
Skal jeg sende det via postgang også?

MVH

Asgeir Eide-Olsen 

Fra: Anne Mette Nesje Porten [mailto:Anne.Mette.Nesje.Porten@hfk.no] 
Sendt: 6. juli 2015 12:24
Til: Olsen, Asgeir Eide
Emne: VS: SV: vedr regnskap sfo prosjekt

Hei igjen, 

Vi trenger sluttregnskapet for SFO prosjektet. Kan du sende det inn så fort som mulig? 

Beste helsing

Anne Mette Nesje Porten
Spesialrådgjevar Folkehelse
Regionalavdelinga | Utviklingsseksjonen
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Mob: 55 239278 / 99 64 25 77| e-post: annport@hfk.no
www.hordaland.no

Fra: Anne Mette Nesje Porten 
Sendt: 11. juni 2015 10:38
Til: Else-Marie Brobakke Aarø
Emne: Fwd: SV: vedr regnskap sfo prosjekt

Sendt fra min iPhone

Videresendt melding:

Fra: "Olsen, Asgeir Eide" <Asgeir.Olsen@bergen.kommune.no>
Til: "Anne Mette Nesje Porten" <Anne.Mette.Nesje.Porten@hfk.no>
Emne: SV: vedr regnskap sfo prosjekt

Hei!

Har vært borte noen dager (På VM i Styrkeløft. Kom på 11. plass!)

Derfor det noe seine svaret på denne.

Vi har fått gjennomført en hel masse orientering i vår - og barna har 
stortrivdes med det!

Dessverre så har ikke vi helt lykkes med å ta i bruk nettbrett enda. Vår 
svenske instruktør hadde ingen erfaring med det,

og selv følte vi oss litt «lost» - men altså - orienteringen var en suksess som 
vi kommer til å fortsette med uansett

hvordan det blir med nettbrett. Vi har IKKE gitt opp å lykkes med å bruke 
nettbrettene og gjør

nye forsøk på det når nye orienteringskurs. kurs settes opp til høsten.

?

Sluttregnskap må vi vel bare snart gjøre ferdig og få sendt inn ja!

MVH
Asgeir Eide Olsen
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Fra: Anne Mette Nesje Porten [mailto:Anne.Mette.Nesje.Porten@hfk.no]
Sendt: 2. juni 2015 12:52
Til: Olsen, Asgeir Eide
Emne: vedr regnskap sfo prosjekt

Hei?

Hvordan går det med sfo-prosjektet? Har dere kommet godt i gang med 
siste del og fått tatt i bruk ipad til orienteringen? Er dere også klar til å 
sende inn sluttregnskapet?

Beste helsing

Anne Mette Nesje Porten
Spesialrådgjevar Folkehelse
Regionalavdelinga | Utviklingsseksjonen
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